
Bestyrelsesmøde d. 18/1 2023 kl 19:00
?? Grafikr, Jernbanegade, 8900 Randers C ??

Fremmødte: Mikkel, Hugo, Peter, Christoffer og Kiranan
Ikke fremmødte: Sussie, Lars og Thomas

Næste møde:

Dagsorden

1. Orientering

- Den nye trænersammensætning går bedre end nogensinde. Bestyrelsen er super
tilfreds - og ligeledes er trænerne.

- Efter kontigent er blevet opkrævet, er der blevet plads til nye medlemmer i padel. Her
vil ventelisten blive kontaktet.

- Lars Elkjær har tilbudt sin hjælp ifbm. arbejde med sponsorer.

2. Generalforsamling 2024

- Dato er fastlagt til 07/03 i klubbens faciliteter. Det vil starte 19.00.

3. Padel
● Info omkring samarbejde med Hornbæk

○ Hornbæk er ved at bygge baner og forventer at have disse klar til
sommer. Medlemmer kan booke baner på tværs af anlæg gennem
klubbens nuværende bookingsystem.

● Nye baner på Viborgvej. Gennemgang af tilbud
○ Bestyrelsen parkerer midlertidigt tankerne om nye baner for at

observere, hvordan interessen for medlemskab udvikler sig.
● Venteliste-opdatering

○ Vi aktiverer ventelisten, som planlagt, til de medlemskaber, der bliver
ledige.

4. Tennis
● Info fra aktivitetsudvalget?

○ Stor tilgang på træningshold i klubben. Stor opbakning til aktiviteter
omkring tennis, hvor der sker stor fremgang.

● Andet ?
● Holdturneringer og egenbetaling

○ Beslutningen fra bestyrelsen er, at holdturneringerne vil være en
egenbetaling grundet interessekonflikter på tværs af tennis og padel -
og udefrakommende interesser.

5. Sponsor update



- Lars har gennemgået nuværende sponsorater, herunder forlænget og opstillet
aktiviteter med disse.

6. DTU / JTU kontingent/struktur og krav

- Vi har udfordret DTF på kontingentstruktur igen. Vi får i bund og grund ikke nok ud af
de penge, som klubben betaler.

7. Kommunikation

- Nyheder vil fremover blive lagt ud på Facebooksiden. Hjemmesiden vil blive
opdateret, således at alle Facebookopslag vil fremgå på hjemmesiden live.

8. Økonomi

- Vi har rigtig god og sund økonomi i Randers Tennisklub. Regnskabet vil blive
præsenteret til generalforsamlingen

9. Eventuelt

- Der er blevet undersøgt samarbejde med Water and Welness, som desværre ikke
har kapacitet til nye samarbejder. Derfor vil dette blive parkeret.

- Klubben investerer i nye bænke til klubbens udendørs tennisbaner.
Det vil være klar til den kommende sæson.


